
 
 

Skolebestyrelsesmøde  

25. november 2021 i Kirkeby, kl. 18.30-20.30 

 
Dagsorden udarbejdet: x Formand X Oliver   

       

Forplejning: X Oliver     

       

Til stede: X Signe X Oliver  a Elev  

 X Boel  X Michael  a Elev  

 X René A Martin  Elev  

 a Astrid a Peter   

 X Annie     

 x Jesper C     

       

Referent: X René     

       

Gæst:       

 

Bilag til dette møde: Referat fra sidste SKB, Sparekatalog 

 

Dagsorden Indhold/Referat 
1. Godkendelse af referat Godkendt 

  

2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

  

3. a)   Nyt fra formand 
 

 

              b)   Nyt fra elevråd 
               

 

              c)   Nyt fra medarbejdere Der er afviklet matematikkens dag og snart er der juleklippedag. 
Første LEAPS-udviklingsaften har været afviklet for hele personalet. 
Det var rigtigt spændende. 
Det gav gode erfaringer at arbejde aldersintegreret på tværs af 
årgange. 
Der er pt. lidt udfordringer med sygdom og vikardækning. 
Tillidsvalgte har haft dialogmøde med politikere. Oplevelsen var især 
at politikerne var meget interesserede i at høre om erfaringer med 
arbejdet med mangfoldige læringsmiljøer.  

              d)   Nyt fra ledelsen 
 

Sygefraværet på skolen for 2021 er pt. på omkring 4% 
Nye ansættelser:  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
Lærer, Brynjar (siden 1. oktober) 
IT-supporter, Andreas (fra 1. december). 
Vi er i gang med at ansætte nye tilkaldevikarer. 
 
LEAPS: Øvelsesåret er sat godt i gang hos medarbejderne. Første 
periode med afprøvning af LEAPS-forløb afvikles i uge 3 og 4. 
Vi er i gang med at udarbejde en baseline, der er en beskrivelse af 
skolen forud for overgangen til år 1 som LEAPS-skole, samt formålet 
med at være LEAPS-skole. 
 
Ombygning: Processen forløber igen planmæssigt i Kirkeby. I 
Stenstrup er der opstået et uforudset problem. Der er endnu ikke 
fastsat en ny slutdato for byggeriet.  
 
Indskrivning til FSFO lukkede 21. november. Der er indskrevet 33 
elever. Derfor forventer vi at der kan oprettes to nye klasser til 
sommer.  
Der er indkøbt udendørs legeredskaber til legepladsarealerne i 
Kirkeby. Det første blive sat op l’ør 

  

4. Høringssvar – 
kommunale besparelser 

Udkast til høringssvar blev medbragt fra MED. Formuleringen blev 
drøftet og tilpasset.  

  

5. 5A orientering Lige før sommerferien fik skolen en henvendelse fra forældrerådet i 
nuværende 5a om en bekymring for trivslen i klassen. Der blev 
afholdt et møde med forældrerådet i begyndelsen af skoleåret og 
dd. har der været afholdt et opfølgende møde.  
 
Skolens oplevelse er, at der er god social og faglig trivsel i klassen. 
Forældrerådet har ikke den samme oplevelse. Skolen vil nu finde en 
form, der kan bidrage til en fælles forståelse af trivslen i klassen.  
 

  

6. IT-investering Der er indkøbt chromebooks til eleverne. I Kirkeby vil der være et 
klassesæt pr. årgang. I Stenstrup kan alle elever låne en chromebook 
af skolen. Det forventes at de nye chromebooks til eleverne rulles ud 
i løbet af januar. 
 

  

7. Evt.  

 

 

 


